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Ventil:  Ali nam lahko na kratko 
predstavite projekt MIZŠ Stičišče 
znanosti in gospodarstva?

Urban Krajcar: Temeljni namen 
dogodka je predstavitev razisko
valnih organiza ij  prikaz njiho
vih znanstvenih dosežkov  njihovo 
povezovanje in sodelovanje z go
spodarstvom  Poglavitne teme so 
usmerjene k predstavitvi vrhunskih 
tehnologij z različnih področij  a 

inistrstv  za izobraževanje  zna
nost in port želimo z dogodkom 
vsebinsko povezati dva pola: aka
demskega in gospodarskega  ki po 
naravi stvari in svojih zakonitostih 
del jeta pogosto pre ej vsaksebi  s 
spodbujanjem tovrstnih aktivnosti 
in dogodkov pa i čemo tiste teme  
ki so pomembne za vse vpletene

Pri tem menimo  da spodb janje so
delovanja ne sme vedno izhajati iz 
nančnih spodb d  s bven ij  dode

ljevanja nepovratnih sredstev  tem
več da morata znanost in gospodar
stvo najti sk pen rezon v presečnih 
vsebinah  ki imajo pozitiven činek 
za obe strani  avedamo se  da gre 
za majhen kamen v celotnem moza
ik  možnega sodelovanja  lede na 
uspeh v preteklem letu smo optimi
stični  da t di iz tak nih vzgibov pri
demo do dobrih rez ltatov  e na
zadnje je t  e javnost  ki pogosto
krat nima ne vpogleda ne obč tka  
kaj natančno počnejo raziskoval i  
zato je včasih težko pojasniti in pri
kazati  da ima lahko znanje  nastalo v 
laboratorij  t di aplikativne činke  
ki pozitivno čink jejo na dr žbo   

Ventil: Lanskoletna prireditev je bila 
izjemno odmevna. Kaj pričakujete 
letos od tega zanimivega sejemske-
ga projekta?

Urban Krajcar: ič manj kot lani  
orda elo več  čeprav se zaveda

mo  da bo zaradi lanskega odmev
nega dogodka letos e toliko več oči 

prtih v projekt  Hkrati pa bodo se
veda t di pričakovanja javnosti ver
jetno e večja  Posk ali bomo t di 
na nek način nadaljevati spe ne 
predstavitve dosežkov preteklega 
leta  vzporedno pa dodajati e nove  
ir i javnosti večinoma neznane  a 

zato nič manj relevantne vsebine  

Ventil: Ali ste vi kot MIZŠ zadovoljni 
z odzivom vabljenih inštitucij, kot so 
razvojnoraziskovalni inštituti in uni-
verze?

Urban Krajcar: e do sedaj smo 
bili z odzivom zelo zadovoljni  lj b 
dejstv  da smo v preteklem let  
raziskovalne organizacije pozvali k 
sodelovanj  pre ej pozno  so se v 
velikem številu odzvale in pokazale 
pripravljenost sodelovati pri projek
t  di zaradi e bolj ega odziva in 
predstavitve najboljših zgodb smo 
začeli z leto njimi pripravami že v 
začetk  leta  a ta način verjame
mo  da bomo lahko prikazali karse
da največ kvalitetnih rez ltatov  ki 
imajo tehnolo ki poten ial

Ventil: Čemu želite letos dati najve-
čji poudarek?

Stičišče znanosti in gospodarstva 
ponuja priložnost dobrega 
sodelovanja znanosti in gospodarstva
Janez TUŠEK, Janez ŠKRLEC

Stičišče znanosti in gospodarstva je največji dogodek v loveniji  na katerem se neposredno srečajo razvojno
raziskovalne in izobraževalne in tit ije ter predstavniki gospodarstva  zlasti  visokotehnolo kih podjetij  o je 
priložnost  da se javnosti lahko predstavijo visokotehnolo ke inova ije  ogodek omogoča sodelovanje različ
nih in tit ij  od razvoja do izdelka  V projekt  aktivno sodel je t di  inistrstvo za izobraževanje  zna
nost in port  ag  rbana raj arja  direktorja direktorata za znanost pri  smo prosili za kratek intervj  

Mag. Urban Krajcar



95Ventil 23 /2017/ 2

INTERVJU

Utrinek z lanskoletnega dogodka

Dogodek pritegne vse generacije

Urban Krajcar: Poseben poudarek 
bo na mikro  bio  in nanotehnologi
jah  mejitev na posamezna področja 
ali dis ipline ne bo  saj želimo prite
gniti k sodelovanj  različne deležnike 
in njihove dosežke  o pa teži če vse
bin na  mehatroniki  robotiki  o
toniki  bioniki  na področjih  za katera 
verjamemo  da v bližnji prihodnosti 
ne bodo zgolj osnova za povezova
nje znanosti in gospodarstva  temveč 
bodo krojila oziroma že krojijo na  
vsakdan  V zadnjem obdobj  je vse 
bolj v ospredj  t di zanimanja ir e 
javnosti  področje vesoljskih tehno
logij  odelovanje lovenije v  in 

 je samo mani esta ija vseh 
poten ialov  ki jih ima država na tem 

področj  zato menimo  da je prav 
po dariti t di ta odkritja in dosežke

Ventil: Kakšnim podjetjem je prav-
zaprav namenjeno Stičišče? Manjšim, 
srednjim ali velikim? Kako lahko pod-
jetja stopijo v stik z vami? 

Urban Krajcar: Velikost podjetja za 
samo sodelovanje ni pomembna  

amen je  da s pon jenimi vsebina
mi stvarimo različne oblike pove
zav  ki jih do danes ni bilo ali pa so 
bile  pa za njih ir a javnost ni vede
la  Pomembno je povezati različne 
projekte in inova ije  ki so plod slo
venskega znanja in sodelovanja med 
akademsko in gospodarsko s ero  

Podjetja  ki si želijo sodelovati in 
imajo povezave z raziskovalnimi or
ganiza ijami  se lahko obrnejo na 

inistrstvo za izobraževanje  znanost 
in šport ali neposredno na Direktorat 
za znanost

Ventil: Za odgovore se vam najlepše 
zahvaljujemo in vam tudi naprej želi-
mo veliko poslovnih uspehov.
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